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Volgnummer Toezegging Portefeuillehouder Stand van zaken Status
20190709-1 
RAAD

Agendapunt 3: Voorjaarsrapportage 2019: 
Samen met Provincie en Rijk zal worden 
geprobeerd voor de gemeente Westerveld 
een pilot te ontwikkelen rond de 
gewasbeschermingsmiddelen. Mocht dit niet 
lukken dan komt de motie van de PvdA weer 
ter tafel. De wethouder zegt toe de raad 
regelmatig te zullen informeren.

Wethouder De Jong 
overgenomen door 
wethouder De Haas

20/4/2020: Zijn we mee bezig, provincie 
heeft hier regie in.
8/10/2020: Het wachten is op een 
stuurgroep die ingepland moet worden door 
de provincie.
9/2/2021: Stuurgroep nog niet ingepland, 
provincie verwacht 2e kwartaal meer 
duidelijkheid te kunnen geven.

20190709-5 
RAAD

Agendapunt 3: Voorjaarsrapportage 2019: 
Ten aanzien van het laatste rapport over 
verduurzaming van de sporthallen wordt 
gemeld dat hier nader onderzoek naar zal 
worden gedaan. De raad zal hierover worden 
geïnformeerd.

Wethouder Doeven 8/10/2020: Wordt aan gewerkt,  eind 4e 
kwartaal meer informatie.
9/2/2021: Komende 2 jaar gebruiken we om 
een – gericht op exploitatie – 
toekomstbestendige duurzame sporthal De 
Spronk te krijgen. Via brief is/wordt de raad 
op de hoogte gesteld.

20190709-7 
RAAD

Agendapunt 3: Voorjaarsrapportage 2019: 
Bezien zal worden of in de burgemeester en 
wethouders adviezen weer het punt ‘effect 
op minimabeleid’ kan worden opgenomen.

Wethouder De Haas 20/4/2020: Collega’s systeembeheer kijken 
of het mogelijk is in E-besluit

20191112-5 
Begrotingsraad 

Regionale Energiestrategie (kleinschalige 
initiatieven): Aan de raad zal in het voorjaar 
2020 een rapportage worden aangeboden 
met betrekking tot de verduurzaming van de 
gemeentelijke bedrijfsvoertuigen.

Wethouder Doeven 20/4/2020: Nog mee bezig, 3e kwartaal komt 
er meer informatie naar de raad.
18/06/2020: Informatie is verzameld, 3e 
kwartaal meer informatie naar de raad.
10/09/2020: 4e kwartaal meer informatie 
naar de raad

20191112-6 
Begrotingsraad

Betonwegen versus duurzaamheid: Er zal 
een vergelijking worden opgesteld tussen 
hergebruik  van bestaand wegenmateriaal 
en nieuw aan te leggen betonwegen. Hierbij 
zal worden gekeken naar:
a. de financiële aspecten en

Wethouder Doeven 20/4/2020: Mee bezig, verwachten 3e 
kwartaal meer duidelijkheid.
18/06/2020; Volgens planning komt 
informatie 3e kwartaal naar de raad.
10/09/2020: 4e kwartaal meer informatie 
naar de raad
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b. de duurzaamheidsaspecten van beide 
mogelijkheden

20200512-9 
Politieke 
avond 
Westerveld

Debat voorstel vaststellen concept RES 
Drenthe, wanneer er meer bekend is over de 
kaders voor initiatieven in het kader van de 
RES zal de betreffende informatie naar de 
raad gezonden worden.

Wethouder Doeven 18/06/2020: De kaders worden op dit 
moment geïnventariseerd met regionale 
partners, waaronder de natuurbeherende 
organisaties en Het Oversticht. Nadat het 
college geadviseerd is over de kaders, 
worden deze uiteraard voorgelegd aan de 
raad.
8/10/2020: komt in 4e kwartaal 2020
9/2/2021: 2e kwartaal, maart is er een thema 
bijeenkomst

AF, themabijeenkomst 
is 9 maart geweest.

20200623-2 
Politieke 
avond 
Westerveld

Agendapunt ingekomen stukken ‘Brief 
Meten=Weten over integrale aanpak 
intensieve teelten Natura2000-gebieden en 
notitie Meten=Weten ‘tijd voor reflectie en 
handelen’: Wethouder De Haas zegt toe om 
in samenwerking met de provincie met een 
reactie te komen.

Wethouder De Haas 8/10/2020: de provincie heeft regie, dit 
wordt besproken in de stuurgroep 
vergadering, deze is nog niet ingepland door 
de provincie.
9/2/2021: Stuurgroep nog niet ingepland, 
provincie verwacht 2e kwartaal meer 
duidelijkheid te kunnen geven.

20200624-1 
Politieke 
avond 
Westerveld

Grondstoffenplan 2021-2024: Wethouder 
Doeven zegt toe te onderzoeken of het 
technisch mogelijk is om Westerveld aan te 
laten sluiten bij Omrin en daarmee 
samenhangend een berekening te maken 
van de kosten om uit ROVA te treden.

Wethouder Doeven 22/9/2020: Op dit moment wordt op verzoek 
van de raad een onderzoek gestart naar de 
voor- en nadelen van bron- en nascheiding 
van PMD (plastics, metalen en drankkartons). 
De resultaten van dit onderzoek worden 
begin 2021 met de raad gedeeld en vormen 
mede input voor het Grondstoffenplan, die 
in het 2e kwartaal 2021 aan de raad ter 
besluitvorming wordt aangeboden. De raad 
is middels een brief geïnformeerd over het 
onderzoek naar bron- en nascheiding van 
PMD.

20200825-8 
Politieke 

Debatronde initiatiefvoorstel PW Beleid 
Antennes en Zendmasten: Wethouder Smidt 

Wethouder Smidt
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avond 
Westerveld

zegt toe met de fractie van PW in gesprek te 
gaan om te kijken hoe het antenne- en 
zendmastenbeleid vormgegeven kan worden 
in de Omgevingsvisie.

20200908-2 
Politieke 
avond 
Westerveld 

Ingekomen stukken AU ‘bestemming 
percelen gebied noord IV’: Wethouder Smidt 
zegt toe dat hij de raad op de hoogte houdt 
als de gemeente Meppel meer bekend 
maakt.

Wethouder Smidt 3/12/2020: Doorlopend

20200922-1 
Politieke 
avond 
Westerveld

Informatieronde Leerstoel: burgemeester 
Jager zegt toe dat een voldragen 
voorstel/beleidsnotitie m.b.t. de Leerstoel 
zal volgen.

Burgemeester Jager 9/2/2021: Verwachting 2e kwartaal 2021 Kan eraf. Staat op LTA.

20201006-2 
Politieke 
avond 
Westerveld

Beantwoording art. 36 vragen 
afvalbrengstation: wethouder Doeven zegt 
toe de uitbreiding van openingstijden van 
het afvalbrengstation te onderzoeken en het 
mee te nemen in het grondstoffenplan

Wethouder Doeven 9/2/2021: 2e kwartaal terugkoppeling

20201006-3 
Politieke 
avond 
Westerveld

Beantwoording art. 36 vragen convenant 
gewasbeschermingsmiddelen: wethouder De 
Haas zegt toe dat het aanspreken van telers 
door standsorganisaties onderdeel uit zal 
maken van de evaluatie van het convenant.

Wethouder De Haas 9/2/2021: evaluatie is gestart, 
terugkoppeling verwacht 2e kwartaal

20201006-4 
Politieke 
avond 
Westerveld

Voorstel grondexploitatie 
woningbouwlocatie Vledder-Noord fase 1B: 
wethouder Smidt zegt toe na te gaan of de 
intentieovereenkomst inmiddels getekend is 
en dit anders alsnog te doen

Wethouder Smidt 9/2/2021: er is nog geen getekende 
intentieovereenkomst. Laatste bespreking 
hierover was in november. Voor de afronding 
dienden beide initiatieven een 
rechtspersoonlijkheid te hebben. De 
overweging is nu om de intentiefase over te 
slaan en tot een koopovereenkomst met 
aangepaste ontbindende voorwaarden te 
komen.
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20201006-5 
Politieke 
avond 
Westerveld

Rondvraag activiteiten vanwege de corona-
uitbraak: Burgemeester Jager zegt toe een 
lijst met activiteiten in de aanpak van 
eenzaamheid aan de raad beschikbaar te 
stellen.

Burgemeester Jager

20201110-2 
Politieke 
avond 
Westerveld 
(begroting)

Begroting en najaarsrapportage: N.a.v. 
(ingetrokken) amendement 1 Progressief 
Westerveld zegt wethouder Smidt toe bereid 
te zijn met alle fracties om de tafel te gaan 
over de voorziening groot onderhoud 
wegen.

Wethouder Smidt 9/2/2021: Griffie in de agenda 
auditcommissie plaatsen

20201110-3 
Politieke 
avond 
Westerveld 
(begroting)

Begroting en najaarsrapportage: N.a.v. 
(ingetrokken) amendement 2 Progressief 
Westerveld zegt wethouder Smidt toe in de 
planvorming/aanbesteding van een 
parkeerterrein bij de Proefkolonie de in het 
amendement genoemde punten te 
betrekken.

Wethouder Smidt

20201110-5 
Politieke 
avond 
Westerveld 
(begroting)

Begroting en najaarsrapportage: N.a.v. 
(ingetrokken en aangehouden) motie 
Deltaplan biodiversiteit zegt wethouder 
Doeven toe bereid te zijn tot een gesprek 
over de meerwaarde van deelname hieraan.

Wethouder Doeven

20201110-6 
Politieke 
avond 
Westerveld 
(begroting)

Begroting en najaarsrapportage: N.a.v. 
(ingetrokken) motie PvdA zegt wethouder 
De Haas bereid te zijn met de raad in 
gesprek te gaan over toeristenbelasting, o.a. 
aan de hand van het voorstel 
tariefdifferentiatie van het Recreatieschap

Wethouder De Haas 9/2/2021: 2e kwartaal 2021 Kan eraf. Staat op LTA. 

20201117-2 
Politieke 
avond 
Westerveld

Vaststellen bestemmingsplan ‘Partiële 
herziening Meerkamp’, wethouder Smidt 
herbevestigt de eerdere toezegging bij de 

Wethouder Smidt
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Begroting om in gesprek te gaan over de 
woonvisie.

20201117-3 
Politieke 
avond 
Westerveld

Wijziging Gemeenschappelijke Regeling 
Reestmond: n.a.v. een door Progressief 
Westerveld ingediend amendement zegt 
wethouder Smidt toe de punten uit de bij 
het amendement behorende brief mee te 
nemen naar het volgende AB.

Wethouder Smidt

20201208-1 
Politieke 
avond 
Westerveld

Voorstel GVVP: wethouder Doeven zegt naar 
aanleiding van opmerkingen van mevrouw 
Mones toe het beter verlichten van het aan 
de Drentse Hoofdvaart parallel lopende 
fietspad tussen Dieverbrug en Meppel aan te 
kaarten bij de Provincie Drenthe en de 
gemeente Meppel

Wethouder Doeven

20201208-3 
Politieke 
avond 
Westerveld

Voorstel Aldi: wethouder Smidt zegt toe (dat 
na het aannemen van het voorliggende 
voorstel) het voorontwerp-bestemmingsplan 
actief aan de raad aan te bieden, waarbij de 
raad de mogelijkheid heeft dit af te wijzen 
en niet in de inspraak te brengen.

Wethouder Smidt Kan eraf. Behandeling 
in PaW 23 maart 2021. 

20201208-4 
Politieke 
avond 
Westerveld

Voorstel Komgrenzen: wethouder Doeven 
zegt naar aanleiding van een vraag van 
mevrouw Mones toe uit te zoeken hoe het 
komt dat komborden halverwege 
zandwegen geplaatst staan.

Wethouder Doeven

20201208-5 
Politieke 
avond 
Westerveld

Voorstel Komgrenzen: wethouder Doeven 
zegt naar aanleiding  van een vraag van 
mevrouw Dollekamp toe uit te zoeken of 
mensen, die binnen de bebouwde kom 
zullen vallen na het aannemen van dit 
voorstel, hiervan op de hoogte zijn gesteld. 

Wethouder Doeven
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Dit vanwege het verschil in regelgeving voor 
woningbouw.

20201208-6 
Politieke 
avond 
Westerveld

Voorstel Komgrenzen: wethouder Doeven 
zegt naar aanleiding van een vraag van de 
heer De la Mar toe bij de provincie te pleiten 
voor snelheidsbeperkende maatregelen ten 
behoeve van de verkeersveiligheid rondom 
de basisschool in Nijensleek.

Wethouder Doeven

20201222-1 
Politieke 
avond 
Westerveld

Voorstel oud papier inzameling 2021: 
Wethouder Doeven zegt toe een 
jaaroverzicht 2020 mee te leveren bij het 
grondstoffenplan.

Wethouder Doeven

20201222-2 
Politieke 
avond 
Westerveld

Voorstel beleidsuitgangspunten kleinschalige 
hernieuwbare energie: Wethouder Smidt 
zegt toe dat bij het facet bestemmingsplan 
ook andere sectoren betrokken zullen 
worden incl. effecten

Wethouder Smidt

20210112-1 
Politieke 
avond 
Westerveld

Voorstel noodsteun culturele infrastructuur: 
Wethouder Doeven zegt toe te komen met 
een transparante verantwoording van de 
uitgave van het totale subsidiebedrag.

Wethouder Doeven AF

20210112-2 
Politieke 
avond 
Westerveld

Rondvraag DSW – gaswinning nieuwe 
velden: Wethouder Smidt zegt toe de brief 
die aan het ministerie van EZK wordt 
gestuurd met o.a. daarin de beantwoording 
van de vragen over het voornemen om te 
gaan winnen in nieuwe velden en het 
participatieproces te delen met de raad.

Wethouder Smidt

20210126-1 
Politieke 
avond 
Westerveld

Wethouder Smidt zegt toe de analyse van 
overschrijdingen Jeugdzorg aan de raad te 
doen toekomen.

Wethouder Smidt
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20210126-2 
Politieke 
avond 
Westerveld

Wethouder Smidt zegt toe linkjes naar 
enkele regionale uitzendingen over strategie 
college(s) rond gaswinning aan de raad te 
doen toekomen.

Wethouder Smidt

20210126-3 
Politieke 
avond 
Westerveld

Wethouder Smidt zegt toe een overzicht te 
zullen aanbieden van de activiteiten die door 
het college al dan niet samen met de 
buurgemeenten worden ondernomen op het 
gebied van gaswinning.

Wethouder Smidt

20210209-1 
Politieke 
avond 
Westerveld

Evaluatie toetsingskader Zorg en Opvang: 
aan het eind van de behandeling zegt 
wethouder De Haas toe een aantal door de 
raad aangedragen aandachtspunten mee te 
nemen bij het opstellen van het 
geactualiseerde toetsingskader. Hij noemt in 
dit kader het aanscherpen van de criteria en 
het voorkomen van problemen m.b.t. de 
betaalbaarheid. Daarbij benadrukt hij dat 
niemand buitengesloten zal worden (hoewel 
deze zaken met elkaar op spanning kunnen 
staan).

Wethouder De Haas Kan eraf. Contact 
gehad met Caroline 
van Kooten. Levert 
binnenkort memo aan 
hierover.  

20210209-2 
Politieke 
avond 
Westerveld

Evaluatie toetsingskader Zorg en Opvang: 
Wethouder De Haas zegt toe een 
cijfermatige context aan te leveren (voor 
zover aanwezig)

Wethouder De Haas Kan eraf. Contact 
gehad met Caroline 
van Kooten. Levert 
binnenkort memo aan 
hierover.  

20210209-3
Politieke 
avond 
Westerveld

Evaluatie toetsingskader Zorg en Opvang: 
Wethouder De Haas zegt toe aan de hand 
van casuïstiek een vervolggesprek met de 
raad over dit onderwerp te willen voeren en 
de opbrengst hiervan mee te nemen in het 
actualiseren van het toetsingskader.

Wethouder De Haas Kan eraf. Wordt 
geagendeerd voor 
Klankbordgroep SD en 
daarna (eventueel) in 
PaW. 
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20210209-5 
Politieke 
avond 
Westerveld

Voorstel herijking minimabeleid: Wethouder 
De Haas zegt toe terug te komen bij de raad, 
wanneer de genoemde streefdatum m.b.t. 
de studietoeslag gewijzigd zal worden.

Wethouder De Haas

20210209-6 
Politieke 
avond 
Westerveld

Voorstel herijking minimabeleid: Wethouder 
De Haas zegt uit te zoeken of het juridisch 
mogelijk is om in het voorstel te spreken van 
inwerkingtreding op de datum van 
wetswijziging en dat er dus niet meer 
gesproken wordt over de beoogde datum 
van 1 juli 2021. Dit in het geval er sprake zou 
zijn van uitstel.

Wethouder De Haas Kan eraf. Besluit is 2 
maart genomen. 

20210216-1 
Politieke 
avond 
Westerveld

Voorstel fietsimpuls provincie Drenthe: 
Wethouder Doeven zegt toe om in aanloop 
naar de besluitvormende PaW van 2 maart 
te komen met een nadere financiële 
onderbouwing

Wethouder Doeven Kan eraf. Is 
aangeleverd.

20210302-1 
Politieke 
avond 
Westerveld

Ingekomen stuk nr. 21 brief inwoner 
Hooiweg Wilhelminaoord: Wethouder Smidt 
zegt toe dat het college bereid is om in 
gesprek te gaan en zal herleiden hoe de 
informatiestroom is gegaan en de raad 
hierover informeren.

Wethouder Smidt

20210302-2 
Politieke 
avond 
Westerveld

Ingekomen stuk nr. 15 brief omwonenden 
Blauwe Meer: burgemeester en wethouder 
Doeven zeggen toe dat de raad op de hoogte 
wordt gehouden van de voortgang van 
overleggen die zowel in het kader van 
openbare orde en veiligheid als 
natuurgebieden hierover plaatsvinden.

Wethouder Doeven

20210302-3 
Politieke 

Rondvraag CDA over ongewenste 
beperkingen voor (agrarische) ondernemers 
in Kolonie van Weldadigheid: Wethouder 

Wethouder Smidt
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avond 
Westerveld

Smidt geeft aan dat het convenant 
uitsluitend is gericht op agrarische bedrijven. 
De waarborgen die voortvloeien uit het 
convenant worden betrokken bij het 
opstellen van beleidsregels hernieuwbare 
energie, de raad kan deze beoordelen 
wanneer het facet bestemmingsplan op tafel 
ligt.

20210316-1 
Politieke 
avond 
Westerveld

Voorstel regionale nota bodembeheer, 
bodemkwaliteitskaart en 
bodemfunctiekaart: wethouder Doeven zegt 
toe schriftelijk terug te komen op de 
gestelde vragen van de heer Ballast en 
mevrouw Masselink over het mandateren en 
delegeren. Daarbij zal hij schetsen wat de 
redenen zouden zijn om de 
beslissingsbevoegdheden bij het college te 
leggen of deze juist bij de raad te houden. 
Ook zal hij daarbij nagaan of het college bij 
delegatie beslissingsbevoegdheden 
overdraagt aan de RUD.

Wethouder Doeven

20210323-1 
Politieke 
avond 
Westerveld

Voorstel ontwerpbestemmingsplan Aldi: 
wethouder Smidt zegt toe in gesprek te gaan 
met de ondernemers in Dwingeloo om hun 
visie op de verhuizing te vernemen en de 
raad t.z.t. een terugkoppeling te geven. Hij 
zal dit samen met de portefeuillehouder 
economie oppakken.

Wethouder Smidt

20210323-2 
Politieke 
avond 
Westerveld

Voorstel startnotitie Transitievisie Warmte: 
wethouder Doeven zegt toe de raad 
schriftelijk te informeren over de reden van 
het niet opnemen van aardwarmte als optie 
in de startnotitie en het vervolgproces.

Wethouder Doeven
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